

Wedding Banquet 2020

婚嫁喜宴



- | | |
|--|--|
| <ul style="list-style-type: none"> ✧ Private exclusive venue of Grand Function room and Terrace ✧ Free room usage from 3pm to 11pm ✧ Round table setup for up to 60 guests ✧ Free wedding consultation ✧ Complimentary one bottle of sparkling wine ✧ House music provided. Complimentary use of in-house AV system and LCD projector & screen¹ ✧ Complimentary use of karaoke system¹ and Mahjong games¹² ✧ Unlimited serving of selected beer, soft drinks and orange juice for 4 hours ✧ Free corkage for self bought-in wine³ ✧ Free Parking⁴ ✧ Enjoy 15% discount on Baby Born Celebration Menu in our function rooms. ⁵ ✧ No Service charge | <ul style="list-style-type: none"> ✧ 私人享用豪華宴會廳及海景露台 ✧ 免費使用宴會場地，由下午 3 時至晚上 11 時 ✧ 宴會圓桌可招待 60 位貴賓 ✧ 免費婚宴諮詢服務 ✧ 奉送敬酒香檳乙枝 ✧ 提供場地音樂。免費使用音響設施、影碟播放設備、LCD 液晶投影機及屏幕¹ ✧ 免費享用卡拉 OK 設備¹及麻鵝耍樂¹² ✧ 無限任飲精選啤酒汽水及橙汁，共 4 小時 ✧ 自攜葡萄酒免開瓶費³ ✧ 免費訪客泊車⁴ ✧ 凡惠顧彌月宴或百日宴酒席菜單可享全單 85 折優惠⁵ ✧ 茶芥全免，不設加一服務費 |
|--|--|

Notes

- ¹ Facilities are subject to availability.
- ² Free use of mahjong games up to 4 tables
- ³ Discount corkage offer is limited for wine only, other self-brought in alcoholic beverages will be charged.
- ⁴ The offer is only valid on the event day; Visitor parking in first come first serve basis.
- ⁵ This offer is valid within 36 months upon event date.

備註

- ¹ 設施提供需視乎供應情況而定。
- ² 免費麻鵝耍樂最多4桌
- ³ 開瓶費優惠只限葡萄酒，其他自攜酒精飲品將另收費。
- ⁴ 只限宴會當日有效；訪客車位有限，先到先得。
- ⁵ 優惠有效期為婚宴當日起計36個月內。

For enquiry or booking, please contact Event Coordinator at 2989 6352

Island South Property Management Limited reserves the right to amend or supplement this menu at any time without any prior notice. In the event of disputes regarding this package, the decision of Island South Property Management Limited shall be final.

百年好合

鴻運乳豬全體

Roasted whole suckling pig

翡翠蜜桃同心角

Fried prawns, pork with peach, honey bean and lotus root

黃金炸蝦丸拼香脆素菜春卷

Deep-fried minced shrimp ball and vegetarian spring roll

蟹肉扒雙蔬

Braised vegetables and mushroom with crabmeat

竹筴雞茸燕窩羹

Braised bird's nest with shredded chicken and bamboo piths

花膠扒鮑甫

Braised sliced abalone with fish maw

清蒸老虎斑

Steamed tiger groupa

當紅炸子雞

Crispy chicken

明太子帶子炒飯

Fried rice with scallop and fish roe

上湯水餃

Shrimp dumplings soup

合時糖水

Sweetened soup

無限任飲精選啤酒汽水及橙汁共 4 小時

Unlimited serving of selected beer, soft drinks and orange juice for 4 hours

每席拾貳位用共港幣 8,888 元 · 3 席起

HKD8,888 for a table of 12 persons, 3 tables up

幸福美滿

鴻運乳豬全體

Roasted whole suckling pig

百合露筍帶子炒蝦球

Wok-fried prawns and scallops with lily bulbs and asparagus

黃金炸釀蟹筍

Deep-fried stuffed crab claw

多子瑤柱甫

Braised whole conpoy in vegetables with garlic

蟹肉燴燕窩

Braised bird's nest with crabmeat

蠔皇原隻二頭湯鮑扣花膠

Braised 2 head whole abalone with fish maw

清蒸海星斑

Steamed spotted groupa

當紅炸子雞

Crispy chicken

懷舊鴛鴦炒飯

Fried rice with sweet & sour sauce and cream sauce

上湯水餃

Shrimp dumplings soup

合時糖水

Sweetened soup

無限任飲精選啤酒汽水及橙汁共 4 小時

Unlimited serving of selected beer, soft drinks and orange juice for 4 hours

每席拾貳位用共港幣 11,888 元 · 3 席起

HKD11,888 for a table of 12 persons, 3 tables up

由於價格變動及貨源關係，南盈物業管理有限公司保留修改以上菜單價格及項目之權利。

For enquiry or booking, please contact Event Coordinator at 2989 6352

Island South Property Management Limited reserves the right to amend or supplement this menu at any time without any prior notice. In the event of disputes regarding this package, the decision of Island South Property Management Limited shall be final.



MENU

Salad and appetizer

Marinated Salmon Cutting Station

Seafood Platter

(Carabiniro shrimps, sea crabs, New Zealand mussels, sea whelk, black crab roe)

Fresh shrimp & melon with thousand island dressing

Seared tuna pasta salad with cherry tomato, capsicum and oregano

Smoked duck breast and French bean salad

Grilled portobello & wild mushroom salad with parmesan cheese

Heirloom tomato salad with hard-boiled egg and anchovy vinaigrette

Potato salad with bacon and chive

Japanese seaweed salad, sea whelk, scallop ligament and cold noodles

Import salad leaf served with assorted dressing & condiment

Soup

Lobster bisque with tarragon and cognac

served with garlic bread, soft roll and butter

Carving station

Roasted U.S beef rib eye with red wine sauce

Chafing dishes

Pan-fried salmon fillet with semi-dried tomato & tarragon fish sauce

Scallop with béchamel and cheese

Chicken saltimbocca with green lentil

Sweet & sour pork

Stir-fried lamb fillet with Peking spring onion

Fried seasonal vegetables

Linguine with assorted seafood reduction

Sakura shrimps and egg white fried rice

Dessert

Opera cake

New York cheese cake

Strawberry panna cotta

Tiramisu cups Bel-Air style

Bread and butter pudding with vanilla sauce

Traditional macarons

Deluxe fruit platter

Coffee or tea

**Unlimited serving of selected beer, soft drinks and orange juice
for 4 hours**

HKD888 per person, for 30 persons up

沙律及冷盤

醃三文魚碟

海鮮拼盤

(西班牙紅蝦、鮮蟹、紐西蘭青口、翡翠螺、蟹子)

千島汁蜜瓜鮮蝦沙律

輕燒吞拿魚意粉沙律配車厘茄、燈籠椒及香草

煙鴨胸及法邊豆沙律

扒大啡菇野菌沙律伴巴馬臣芝士

祖傳番茄沙律配焗蛋及銀魚柳黑醋汁

德式煙肉香蔥薯仔沙律

中華沙律、辣味螺肉、帶子裙邊及冷麵

沙律菜伴自選醬汁及配料

湯

干邑龍蝦濃湯

配蒜茸包及麵包牛油

烤肉車

烤美國肉眼配紅酒汁

熱盤

脆皮三文魚柳番茄香草汁

白汁芝士焗扇貝

意大利巴馬火腿烤雞胸伴蘭度豆

甜酸咕嚕肉

京蔥炒羊柳

清炒時蔬

雜錦海鮮扁意粉

櫻花蝦蛋白炒飯

甜品

朱古力法式劇院蛋糕

紐約芝士蛋糕

士多啤梨意式奶凍

貝沙灣意大利芝士杯

雲呢拿麵包布丁

法式傳統馬卡龍

豪華鮮果拼盤

咖啡或茶

無限任飲精選啤酒汽水及橙汁共 4 小時

每位港幣 888 元 · 30 位起

Island South Property Management Limited reserves the right to alter the above menu price and items,
due to the unforeseeable market price fluctuations and availability.

Event attendees aged 4 or above are counted as one person for this offer, it applies to all attendees including but not limited to workers and helpers.
Children below aged 4 are not counted as guests.

For enquiry or booking, please contact Event Coordinator at 2989 6352

Island South Property Management Limited reserves the right to amend or supplement this menu at any time without any prior notice. In the event of disputes regarding this package, the decision of Island South Property Management Limited shall be final.